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 יו"ר הוועד  - 23.06.07מיום   23-05אישור פרוטוקול  .1

    כל המסמכים שהוצגו צורפו אליכם למייל כðלווים והם  לא התקבלו הסתייגויות לפרוטוקול   

  . חתםי ילאחר ש  מהווים חלק מהפרוטוקול 

  מאושר. 05-23לפיכך פרוטוקול 

  

   עדכוðי מðכ"ל .2

בישיבה   ,התקיים שולחן עגול בותמ"ל בירושלים 15.6-ב -התחדשות עירוðית שכוðת קðדי  .א

. צוות הותמ"ל  הוצג התכðון ע"י צוות המתכððים של רמ"י ברשות פרופסור איילה רוðאל

התייחס לתוכðית וההערות יוטמעו לפי הסיכום שðעשה ושאותו שלחתי אליכם לעיון.  

 פחות משðה.   –השאיפה היא לסיים את ההליך התכðוðי במספר חודשים 

 - סטאטוס שיפוץ וחידוש גðי שעשועים  .ב

 ון - אולם ספורט רב שימושי בסמוך לגלי עתליתðהעבודות מתבצעות ע"פ תכ . 

 ת השדותðי בשכוðעה עם הקבלן ומשכ"ל לפיתוח   - שצ"פ צפוðמחר ישיבת הת

 . להתרשמות ובחירה, ðציגי השכוðה קיבלו קובץ מתקðים  השצ"פ

  עה ובתחילת שבוע הבא הגן   -הזיכרוןמכרז גןðבחר קבלן, התקיימה ישיבת התð

 יגודר, ישולט ותחלðה העבודות לשיקום ושדרוג הגן. 

, המתקðים הישðים והשבורים יוחלפו בחדשים והוא גן הכושר ישודרג -ן כושר ðחליםג  .ג

 . כבר החלויוצל. העבודות 

 . ביצעðו מדידה ואðו לפðי פðיה למתכððים לקבל הצעות מחיר לתכðון-תצפית סביוðים  .ד

, במזכירות הותקן ארון התקשורת, המצלמות ðרכשו  העבודות החלו  -מכרז מצלמות  .ה

סלילה    ,התקðת ארוðות התקשורת :שבועיים תחל העבודה הפיזית בשטח -ובתוך שבוע

וכל מה שðדרש. השלב הראשון הוא דרך הים ומשם כðיסה ע"פ התוכðית לשצ"פים  

ערן  ולשאר הðקודות שðקבעו. הפרויקט מלווה ע"י משכ"ל ועל ידי באופן צמוד ומבוקר.  

בפגישה שהתקיימה עם סמת"ח טירת   . הפרויקטכ"ץ יו"ר ועדת הבטחון מלווה את 

הכרמל סוכם כי אðו ðאפשר להם צפייה במצלמות על מðת שבמקרה של אירוע ðיתן יהיה  

 .לסגור מעגל קצר ולהגיב שלא דרך המוקד או פðיית תושבים

ðציגי תושבי שכוðת הגפן סוכם על גיðת כלבים בשצ"פ    2בפגישה עם   -גיðת כלבים     . ו

  4ים ברבעון  ר ". הביצוע יהיה בהתאם ליתרות בתבהמזרחי בשכוðה בצמוד לגן השעשועים

 . . עלויות וכו' יבדקו במקביל2023

צומת  החðיה של מגרש הכדורגל ועד ש  סללðו את הכביש ממגר -סלילה ובמפרים  .ז

 ., בשלב זה לא ðיתן להמשיך את הסלילה בðרקיסים עד סיום העבודות לילך -הðרקיסים

ðבחר קבלן לביצוע אספלט שכבה אחרוðה בשכוðה. עבודות הסלילה   -שכוðת השדות  .ח

תחלðה ברגע שיסיימו את כל הðותר בהשלמת המדרכות בשכוðה. מדובר כבחודשיים  

 עבודות. לפðי ביצוע הסלילה ðודיע לתושבים באופן מסודר.

, זה בהחלט מקשה על התושבים אבל עשיðו  העבודות מתבצעות ע"פ תכðון -רחוב הרקפת  .ט

  -מאמצים להקל בכל הðוגע לגישה ובטיחות הילדים באמצעות מעבר הולכי רגל ייעודי

 מתוחם ומגודר. 
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אתמול התקיים סיור קבלðים להקמת החðיון ומסוף ההיסעים לבית   -בית ספר אדוות ים  .י

 .. במקביל החלו עבודות העפר ממזרח לבית הספר לכיוון דרך היםהספר, בצמוד לגן לית

בתי הספר יצאו לחופשת הקיץ מה שמחייב אותðו למשðה זהירות בðסיעה   -חופשת הקיץ  .יא

ðהל  ממרחב הðוער   במקומות הציבוריים.בכבישי הישוב ושימת לב למתרחש בלילות 

 פעילות קיץ במקביל למעבר למבðה של אדוות ים שמתרחש ממש בימים אילו. 

ביום שישי לפðי שבועיים קיימðו אירוע רב משתתפים שאירוע שיא  - 120-אירועי שðת ה   .יב

. באירוע שהתקיים במחðה המעפילים הופיעה עיðת שרוף שהצליחה  120- של שðת ה

לסחוף אפילו אותי לזייף מעל הבמה. מספר המשתתפים הוגבל ע"י מðהל הבטיחות  

 . 1,500והמשטרה שקבעו שמספר המשתתפים לא יעלה על 

מירית לצוות המזכירות ועובדי השטח ובראשם חיים שעמלו רבות על , תודה לאורðית

  הפקת האירוע והצלחתו. 

  

 עדכוðי יו"ר  .3

הקהילתית המופעלת ע"י מתðדבים הועברה למבðה של ביה"ס "אדוות ים" הספרייה  .1

  הספרייה פתוחה לקהל.  לאחר שביה"ס פוðה.

אðו מחדשים   הבðים. 4יתקיים טורðיר הכדורגל המסורתי לזכרם של   20/07/2023 -ב .2

הטורðיר יתקיים במגרש הספורט של   את הפעילות שהופסקה בעקבות הקורוðה.

  , הציבור מוזמן.18:00משעולים החל מהשעה ביה"ס 

  . האðדרטה לזכרם של הðספים בשואה, שהייתה ממוקמת בחצר של ביה"ס   3

  ים" תועתק ממקומה ותוצב בגן הזיכרון היישובי. -"אדוות 

 

מציג אמיר ðפתלי מכין התוכðית ויפתח כהן יו"ר ועדת    -תכðית אב עתלית לתיירות .4

 תיירות.

  : מציג מסמך ומקריא את תוכðויו"ר ועדת תיירות   -יפתח כהן

(ליðה, בילוי, פðאי, ספורט וðופש), כתחום  ח עðף התיירות בעתליתותיפהיתרוðות ב

  : העסקי המרכזי

ש"ח למ"ר למלון,   118-, כיתרון משמעותי בתקבולי הארðוðה  -הגעה לעצמאות כלכלית.  1

  . 30%-פער לטובת התיירות ביותר מ   מ"ר למשרד הייטק.ל ש"ח בממוצע  90  כלעומת 

בשעות השיא.  החריגים הצפויים תעבורה העומסי של ת ה משמעותי הפחתðדרשת .  2

  צפון היישוב, לאור הקמת מתחם התעשייה הצפוðי. ב

, במתחם התעשייה הצפוðי, כאשר חלק ðיכר מהעובדים יגיעו  הייטקהתמקדות במשרדי 

חריגים    תעבורה עומסיתוביל להיווצרות  08:30ל  07:30בין  למתחם, בשעות השיא, 

  כלי רכב יבקשו להיכðס למתחם, דרך צומת פז.  3,000-צפוי שיותר מ בכðיסה לעתלית.

תפחית באופן משמעותי את עומסי התעבורה החמורים,  מלוðות,  המרת המשרדים ל

  הצפויים בצפון היישוב.  

במלוðאות, התיירים אשר יגיעו למתחם או יעזבו אותו, יבצעו זאת לאורך כל שעות  

 10:00-12:00בין השעות יעזבו את המתחם, , היממה ובפרט לא בשעות שיא העומס. בד"כ

  .14:00למלוðות לאחר   וגיעו/או י
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עתלית בשעות  ב הפחתת מספר כלי הרכב שיכðסו למתחמי המסחר והעסקים שיוקמו . 3

  השיא, לפחות ממחצית.  

כלי   ק משמעותי שלחלטק יגיעו עם ðוסע בודד, י מרבית כלי הרכב של עובדי ההי  .א

 ðוסעים.   2יגיעו עם לפחות   ,הרכב שיגיעו למלוðות

  כלי רכב 3,000עובדי הייטק שיגיעו למתחם הצפוðי עם יותר מ  6,000  -יותר מצפי ל  .ב

, שעדיף להקים  חדרי מלון של מתארחים  1,500  -לעומת כמ"ר).  230,000 -(כ

תחזית של יחס   שיחðו במתחם. ,כלי רכב 1,500  -פחות משיגיעו עם   במתחם הצפוðי,

  , לטובת הקמת חדרי המלון.1:2של 

חשוב לבחור "ðישה"   וטירת הכרמל בתחומי ההייטק. מ לא ðכון להתחרות במת". 4

  שתאפשר לקצר את תהליכי השיווק, המכירה והמיתוג. 

ממוקדי   "ðקיים", בגדלים שוðים,להקמת מגוון רחב של עסקים רחבות  יצירת תשתיות . 5

  וכו') ותומכי  , ספורטתיירות (מקומות בילוי, פðאי, ðופש, חðויות, מסעדות, מועדוðים

  "עסקים ממוקדי תיירות". 

, שיעבדו בתשתיות . יצירת מספר גדול של מקומות עבודה למגוון רחב של בעלי מקצוע6

  . התיירותיות

תחðת  . המיקום של עתלית, יקל עליה לפתח את תחומי התיירות השוðים (חוף ים, 7

 , קרבה לחיפה) ולמתג את עצמה כעוגן התיירות הצפוðי של ישראל.2+4 יםכבישרכבת, 

  מרבית המלוðות יהיו במרחק קטן יותר מהחוף, מאשר בחיפה, טירת כרמל וזיכרון.

במרחק של כשעה ðסיעה   :. ðיתן להפוך את עתלית לעוגן התיירות הצפוðי של ישראל8

מעתלית, ðמצאים מרבית אתרי התיירות, מקומות הבילוי והספורט, שקיימים בצפון 

  המדיðה. 

.מימוש הקמת מתחמים למסחר ועסקים בעתלית, טרם החל ולכן, ðיתן לשðות את  9

החלוקה בין משרדים למלוðאות ולהטמיע בו את השיðויים הðדרשים לקבלת ארðוðה  

  מðיבה בשיעור מירבי, מהשטחים הð"ל. 

הכðיסה לישוב חייבת להיות יפה, מרשימה, מושכת ואטרקטיבית. לא ðכון לכער את .10

- ומגרשי חðייה לאוטובוסים ופול הכðיסה הראשית של הישוב באמצעות מתחמי תעשייה

 . טריילרים

  

    .אמיר ðפתלי מכין ועורך תכðית האב לתיירות מתאר ת השלבים ומציג את התוכðית

  התייחסות חברים  

והחזון מבורך. תיירות צריך לבðות במורה מדורגת  התוכðית מעוררת השראה -ערן כ"ץ 

ת לא צריכה להפוך לעיר תליותעסוקה. עבון פיתוח עסקים ש ולא ðכון לעשות זאת על ח

  . מלוðות

מציעה שבאזור התעסוקה יהיה מלון עסקי, לא רואה שיבðו מלוðות לתיירים  -מירי לביא

  על צומת הכðיסה. 

, מבקש מהמðכ"ל לקדמה מול תכðית האב לתיירות התוכðית מציגה חזון -ישראל שורק 

  של חוף הכרמל . 
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  התייחסות מðכ"ל  

. היום  תוכðית האב לתיירות צריכה להתכתב עם תכðית האב לתיירות של חוף הכרמל

. התיירות יכולה לשמש אמצעי משמעותי  מדברים במרחבים ולא באיתורים או ðקודות

  םתעסוקה, ושירותי: ליðה, הסעדה, מקומות לפיתוח כלכלת עתלית במגוון תחומים

  . ðלווים לðאמר

אðי מודה ליפתח כהן יו"ר ועדת תיירות, לחברי הוועדה שðטלו חלק בתהליך ולאמיר  

כðית. השלב הבא הוא לבחון כיצד מיישמים את מרכיבי התוכðית  וðפתלי שיצק תוכן לת

  , באיזה אמצעים ומי השותפים . מה בביðוðי ומה בארוך ,מה בטווח הקצר

  

 

  הישיבה ððעלה   

  

  

 __________________           _________________  

  ישראל שורק  -יו"ר הועד            איתמר שורקי   -מðכ"ל עתלית 


